
Van: Dam, van C.  

Verzonden: woensdag 31 januari 2018 11:40 

Aan: Hessing-Puts Brechje 
Onderwerp: AO justitieketen BES 

 
Geachte griffier, 
 
Graag zou ik als punt voor de rondvraag bij de eerstvolgende procedurevergadering J&V het 
functioneren van het AO justitieketen BES willen bespreken. Vandaag is er sinds lange tijd weer een 
AO justitieketen BES geweest. Graag zou ik tijdens de procedurevergadering kort gezamenlijk stil 
willen staan bij de wijze waarop we dit overleg voeren. Redenen om dit te bespreken: 

- De frequentie van dit overleg. Op de agenda stonden brieven uit (december) 2016. Wellicht 
dat de hoeveelheid aan brieven gering is, maar de problematiek is zeer groot 

- De afstemming met de commissie Koninkrijksrelaties. Veel thema’s op het terrein van politie 
en justitie raken de kwaliteit van het bestuur.  

 

Chris van Dam 

Mr. C.J.L. van Dam MPM 
Lid Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 


